
Stoppa resursslöseriet i kollektivtrafiken kräver BR   
Den uppmaningen kom under veckan från Bussbranschens Riksförbund 
(BR) som presenterade rapporten, Mer och bättre kollektivtrafik 
för pengarna. ”Vi har inte råd att fortsätta slösa med kollektivtrafikens 
pengar,” säger Anna Grönlund, förbundsdirektör för BR. ”Ska vi lyckas öka antalet resenärer 
i kollektivtrafiken måste vi använda våra samlade resurser kostnadseffektivt och klokt. Det 
går att göra bättre än i dag. Det syns tydligt i vår rapport.” 
 
Toni kommentar: 
Den som vill läsa Anna Grönlunds sinnesvandel kan bara söka på www.toni-schonfelder.com  
Och kolla artiklar från några år tillbaks. Det framgår tydligt att de stora medlemsföretagen har 
en ny inriktning när man ser att 2012 närmar sig och ingen vet vad avregleringen innebär – 
förmodligen som el avregleringen, järnvägs avregleringen mfl = ännu en omreglering!  
Stoppa resursslöseriet var lika aktuell 1985 som nu 2011 – snacka om fördröjning! 
…sent skall syndaren vakna, när egen intressen tar över! 
 


